

加拿大新移民法评分标准及方法 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/208/2021_2022__E5_8A_A0_E6_8B_BF_E5_A4_A7_E6_c107_208480.htm 第一项：教育水平
Factor One: Education 满分 Maximum 25
您具有硕士或博士学位，并具有17年以上的全日制的学习经历
You have a Masters Degree or Ph.D. and at least 17 years of full-time or full-time equivalent study.
25 您具有两个或两个以上学士学位（即双学士）并具有15年以上的全日制的学习经历
You have two or more university degrees at the bachelors level and at least 15 years of full-time or full-time equivalent study.
22 您具有3年大专或职训并具有至少15年全日制学习
You have a three-year diploma, trade certificate or apprenticeship and at least 15 years of full-time or full-time equivalent study.
22 您具有两年大学学士并至少14年的全日制学习经历
You have a two-year university degree at the bachelors level and at least 14 years of full-time or full-time equivalent study.
20 您具有两年大专或职训并至少14年全日制学习经历
You have a two-year diploma, trade certificate or apprenticeship and at least 14 years of full-time or full-time equivalent study.
20 您具有一年大学学士并至少13年全日制学习经历
You have a one-year university degree at the bachelors level and at least 13 years of full-time or full-time equivalent study.
15 您具有一年大专或职训并至少13